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Szanowni Państwo,

Czas na Święta Bożego Narodzenia i chwilę spokoju od rynków.

Życzymy Państwu wszystkiego dobrego na ten szczególny okres. Szczególnie
dużo czasu dla rodziny.

Politycy, o których tyle negatywnego pisaliśmy w br., postanowili zrobić nam mały
prezent gwiazdkowy – Komitet Ekonomiczny Rady Ministrów podtrzymał
zapowiedzi wicepremiera Morawieckiego sprzed kilku miesięcy i zarekomendował
podział OFE zgodny w wcześniejszymi planami: 75% środków miałoby zostać
przekazane na indywidualne konta uczestników OFE już w ramach funduszy
inwestycyjnych, 25% zabierze Fundusz Rezerwy Demograficznej. Jest zatem
szansa, że OFE – w innej wprawdzie formie prawnej – przetrwają. Byłoby to dobrą
wiadomością dla wszystkich Inwestorów lokujących pieniądze na GPW w
Warszawie.

Wszystkiego dobrego!
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